
Motion	till	svenska	Poiterklubbens	stämma	den	20	maj	2023.	
	
Vi	anser	att	pointerklubbens	huvudprov	ska	avhållas	på	hösten.	Särskilt	vill	vi	avråda	från	
vårprov	i	fjällen	och	önskar	att	pointerklubbens	styrelse	ändrar	i	planeringen	så	att	2024	års	
huvudprov	hålls	på	hösten		
	
Motivering	
Pointerklubbens	huvudprov	har	av	hävd	hållits	på	hösten.	Utöver	att	detta	är	vår	tradition	
finns	mängder	av	sakliga	motiv	till	att	så	ska	ske.	Främsta	motivet	är	att	det	på	hösten	kan	
fällas	fågel	vilket	ger	bästa	förutsättningar	för	urval	av	goda	jakthundar.		
	
Vid	huvudprovet	genomförs	ett	klassiskt	prov	där	en	inteckning	i	Sveriges	kanske	
värdefullaste	pokal,	Guldpokalen,	står	på	spel.	När	den	instiftades	hade	våra	öppna	marker	
en	god	stam	av	rapphöns	och	donator	generalkonsul	Erik	Åkerlund	levde	i	en	tid	då	svartvita	
och	gulvita	pointrar	flög	fram	över	stubbåkrarna	på	hösten.	Numera	hålls	detta	prov	
vartannat	år	på	fält	och	vartannat	år	i	fjällen.	Av	paragraf	5	i	reglerna	för	guldpokalen	
framgår	att	domarna	ska	särskilt	beakta	”Näsa,	stil,	energi	och	snabbhet	i	söket	samt	
förmåga	att	snabbt	orientera	och	på	kommando	raskt	och	villigt	resa	tryckande	vilt	samt	
förfölja	löpslag	äro	sådana	egenskaper	som	bör	väga	tyngst	vid	bedömningen”.	Enligt	vår	
mening	är	dessa	egenskaper	särskilt	svåra	att	bedöma	under	ett	vårprov	i	fjällen.	
	
Ett	vårprov	i	fjällen	förutsätter	vidare	att	deltagarna	kan	förflytta	sig	på	skidor.	För	vissa	
medlemmar	är	detta	ett	hinder	vilket	kan	upplevas	exkluderande.		
	
Yrkande	
Vi	vill	att	pointerkubbens	årsmöte	beslutar	att	klubbens	huvudprov	ska	hållas	på	hösten	och	
uppdrar	åt	styrelsen	att	se	till	att	så	sker.		
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